
MESTO    0 5 3   6 1    SPIŠSKÉ VLACHY
Okres Spišská Nová Ves, tel./fax:053/4495204

Z Á P I S N I C A
Z 48. riadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva  konaného

06.07. 2010
v Galérii Mesta Spišské Vlachy

Prítomní: 
Primátor: Ľubomír Fifik
Poslanci MsZ: Mgr. V. Baloga,  Mgr. Š. Blaščák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Michal Kiššák, Ing. 
Juraj Jánošík, Ján Čurilla, Vladimír Grega
ospravedlnení: Mgr. Mária Chudíková, Ing. Jozef Repaský
neospravedlnený:  Michal Vaľko, Ing. Ladislav Šterbinský
Hlavný kontrolór mesta: Ing. František Stanislav
Prednosta: Ing. Rastislav Bečker
Zapisovateľka: Mgr. Markéta Klapáčová
Ostatní prítomní: M. Lorinc, M. Tomašková, A. Tomašková, Lutterová M., M. Nemčíková, 
E. Dorocáková, V. Hanigovská

PROGRAM: 

 1. Otvorenie  
                  2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice
                   3. Kontrola plnenia uznesení MsZ

4. Pripomienky občanov
5. Činnosť komisií MsZ
6. Návrh Smernice o sťažnostiach a petíciách doručených Mestu Spišské 

Vlachy
7. Návrh počtu poslancov a úväzku primátora mesta na nové volebné obdobie 

/ novela zákona o obecnom zriadení
8. Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2010
9. Návrh na odpredaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta – priestory obchodu 

BALA
 10. Rôzne – úprava rozpočtu na rok 2010

11. Diskusia
12. Uznesenia, záver

1. Otvorenie

Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta p. Ľ. Fifik, ktorý 
oboznámil všetkých prítomných s programom zasadnutia. Poslanec Ing. M. Kiššák navrhol 
doplniť bod programu – úprava rozpočtu na rok 2010
Poslanci  MsZ  návrh  programu  aj  s jeho  zmenou  schválili.  Po  jeho  schválení  týmto 
programom rokovanie riadil primátor mesta.

  . 
2. Návrhová komisia: Vladimír Grega    Overovatelia:   Ján Čurilla

            Mgr. Vladimír Baloga                  Ing. Juraj Jánošík
            Mgr. Ján Kočiš



Zapisovateľka: Mgr. Markéta Klapáčová

3. Kontrola plnenia uznesení

Ing. R. Bečker - prednosta MsÚ previedol kontrolu uznesení MsZ prijatých na 46. 
riadnom zasadnutí dňa 08.06. 2010.

4. Pripomienky občanov

Lutterová M. – upozorňuje na stav koryta potoka Žehrica. Žiada ho vyhĺbiť, vyčistiť, 
vyregulovať. Taktiež upozornila na stav, ktorý bol počas povodne dňa 04.06. 2010 a aj na to, 
že nebol záujem od p. poslanca Mgr. Blaščáka, ktorý má danú lokalitu pridelenú, aby sa lepšie 
zabezpečilo koryto proti vybreženiu. Podľa nej odškodnenie od ÚRADU VLÁDY bolo nízke. 
Jej škody bolo omnoho vyššie na majetku, ktorý bol v pivnici uskladnený.

Primátor  mesta  p.  Ľ.  Fifik –  koryto  potoka  Žehrica  je  v správe  povodia  Hornádu 
a Bodvy. Mesto niekoľkokrát žiadalo o vyregulovanie koryta daného potoka povodie, však 
doposiaľ sa nič nekonalo. Povodie je stále nečinné. 
Zároveň oboznámil prítomných, že v súčasnosti je vyhlásená výzva o NFP z EÚ, ktorým by 
bolo možná regulácia a čistenie koryta. Ak bude mesto oprávneným žiadateľom pokúsi sa 
podať žiadosť o NFP.
Primátor prisľúbil,  že bude opätovne naliehať na správu povodia, aby čím skôr boli  činní 
a začali konať v danej veci. Koryto potoka bolo rokmi zanedbané.

Ing. Kiššák M.- poslanec informoval, pri úprave rozpočtu sa z rezervného fondu môžu 
uvoľniť  určité  finančné  prostriedky,  ktoré  budú  určené  FO,  ktorí  boli  najviac  postihnutí 
a ÚRAD VLÁDY ich málo odškodnil.

5. Činnosť komisií MsZ

Nezasadala žiadna komisia.

6. Návrh  Smernice o sťažnostiach a petíciách doručených Mestu Spišské  Vlachy

Ing.  R.  Bečker -prednosta  MsÚ  informoval  prítomných  o návrhu  smernice.  Neboli 
žiadne pripomienky.

7. Návrh počtu poslancov a úväzku primátora mesta na nové volebné obdobie 
/ novela zákona o obecnom zriadení

Primátor mesta p. Ľ. Fifik – informoval prítomných poslancov, že v súlade s novelou 
zákona o obecnom zriadení je potrebné určiť počet poslancov a úväzok primátora na nové 
volebné obdobie.

Ing. Kiššák M – navrhol 11 poslancov
100% úväzok primátora
1 volebný obvod

Poslanci  MsZ   odsúhlasili  platové  pomery  primátora  mesta  v zmysle  osobitného 
predpisu č. 253/1994 Zb. 



8. Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2010

Hlavný kontrolór mesta Ing. F. Stanislav predniesol plán kontrolnej činnosti na II. polrok 
2010, ktorý bol aj v zmysle zákona zverejnený v stanovenej lehote na verejne prístupných 
miestach.

9. Návrh na odpredaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta – priestory obchodu 
BALA

Primátor p. Ľ. Fifik   - predniesol návrh p. Papcúna, ktorý navrhoval odpredaj nehnuteľnosti 
vo vlastníctve mesta na ul. SNP.
Primátor navrhuje schváliť predaj a vyhlásiť verejnú súťaž, kde budú zachované podmienky 
mesta a to: zásobovanie iba spredu / ulica SNP, zachovanie chodníka pre peších z ul. 9. Mája, 
parkoviská pre autá.
Ing. Kiššák M. – ako predseda komisie pre podnikanie a cest. ruch bol nehnuteľnosť obzrieť 
a zdôraznil,  že  občanom by mal  byť  sprístupnený vchod aj  zo  zadu t.j  z ul.  9.  Mája ako 
klientom  potravín.  Však  prechod  občanov  cez  budovu  bude  problémom,  lebo  to  bude 
obmedzené alebo uzavreté úplne.

10. Rôzne

Primátor p. Ľ. Fifik   - predniesol žiadosť p. M. Gondu z Jarnej ulice na odpredaj garáží pri 
zdr. stredisku, ktorý žiada tento objekt na podnikanie v drevovýrobe.
Ing.  Kiššák M.  – ako predseda komisie  pre  podnikanie  a cest.  ruch zdôraznil,  že  nastane 
rozpor  s územným  plánom  mesta,  lebo  v danej  lokalite  je  navrhnuté  zdravotníctvo,  nie 
podnikateľská – priemyselná zóna.
Primátor  p.  Ľ.  Fifik    navrhuje  vyhlásiť  2.  kolo verejnej  súťaže na  objekt  garáží  ako na 
nevýrobné  priestory  vzhľadom  k tomu,  že  poslanci  nesúhlasia  so  zriadením  výrobnej 
prevádzky v danej lokalite a tým aj zmenou územného plánu mesta.

Primátor p. Ľ. Fifik   navrhuje dať do prenájmu tréningové futb.  ihrisko v Rudoľovej záhrade, 
do prenájmu klubu MŠK.
MŠK podá  žiadosť  a tá  sa  predloží  na  najbližšie  zasadnutie  MsZ a športovú  komisiu  na 
prerokovanie.

Primátor p. Ľ. Fifik    prečítal list MVRR SR, ktorým nám MVRR SR oznamuje, že budú 
viazané finančné prostriedky na stavbu nájomných bytov a to BD 9bj a BD 20bj.

Taktiež  informoval poslancov, že mesto bolo úspešné v ďalšej žiadosti na REGENERÁCIU 
KRUHOVEJ KRIŽOVATKY.
Zároveň informoval poslancov, že pri realizácii projektu REKONŠTRUKCIA VEREJNÝCH 
PIESTRANSTIEV vzniknú práce  naviac,  ktoré  bude znášať  vo svojich  výdavkoch mesto 
a informoval aj o výdavkoch spojených s oslavami mesta, ktoré neboli zahrnuté v rozpočte a 
poďakoval všetkým, ktorí sa podieľali na organizácii osláv mesta.
 



Mgr. J.  Kočiš – poslanec pochválil primátora mesta za organizáciu osláv a informoval, že 
niektorí  občania  boli  nespokojní  s tým,  že platili  vstupné  do objektu  v sume 1,-  euro,  no 
uznal, že bola pre občanov zabezpečená bezpečnosť prostredníctvom SBS a bol zabezpečený 
kultúrny program, kde vystúpilo niekoľko skupín a tento výdavok nebol zahrnutý v rozpočte 
mesta a kapely bolo potrebné zaplatiť. Aj predajcovia neboli spokojní s priestranstvom, ktoré 
im bolo ponúknuté na predaj,  žiadajú,  aby na budúci  rok sa znova obnovili  trhy v centre 
mesta.
Primátor  p.  Ľ.  Fifik   -  priestranstvo na predaj  bolo toho roku v Rudoľovej  záhrade spolu 
s atrakciami  pre  deti,  lebo  to  bolo  núdzové  riešenie  vzhľadom  k tomu,  že  v súčasnosti 
prebieha rekonštrukcia námestia a v tom čase bola aj spustená rekonštrukcia mosta pri ŽSR.

Mgr. Baloga V. – poslanec sa vyjadril k tomu, že podľa neho výdavky štátu resp. ŽSR na 
vybratie mosta boli neúmerne vysoké a neprimerané. Vedel by si predstaviť investíciu daných 
finan. prostriedkov úplne iným smerom tam, kde je to viac potrebné.

Ing.  J.  Jánošík – poslanec pochválil  primátora mesta za organizáciu osláv a poďakoval  aj 
svojim členom kultúrnej komisie.
Zároveň upozornil, že po povodniach sa objavili káble na chodníku  a popri chodníku smerom 
k ŽSR a upozornil aj na plný kontajner v rekreačnej časti Zahura. Navrhol, aby Zahuru bol 
pridaný kontajner na separovaný odpad resp. kontajner na PET fľaše.
Vzhľadom k tomu, že v súčasnosti prebieha realizácia aktivít projektu REKONŠTRUKCIA 
VEREJNÝCH  PIESTRANSTIEV  žiada  primátora  mesta,  aby  zabezpečil  informovanie 
a publicitu projektu prostredníctvom informačných tabúľ.

Ing. Kiššák M. – navrhol, aby na ďalšom zasadnutí MsZ bol bod venovaný projektu  a boli 
pozvaní  zástupcovia  spol.  STARBAG,  ktorí  sú  dodávateľmi  stavby  spolu  so  stavebným 
dozorom stavby.

ÚPRAVA ROZPOČTU NA ROK 2010 

Ing. Kiššák M. – poslanec sa vyjadroval k výdavkom spojených s oslavami mesta. Tie musia 
byť  zúčtované  s rozpočtom mesta  a vyjadril  sa  aj  k likvidácii  škôd  po  povodniach,  ktoré 
likvidoval štát, pretože vláda je povinná tak spraviť bezodkladne a v čo najväčšom rozsahu.

Informoval  prítomných  poslancov,  že  v mesiaci  jún  2010  bol  veľmi  nízky  prísun 
podielových daní mestu, výpadok bol okolo 115.500,- € čo je 3,5 mil. SK. Z tohto pohľadu je 
zrejmé, že mesto v II. polroku bude mať problémové financovanie svojich akcií. Navrhuje, 
aby v priebehu mesiaca júl 2010  a to po inventarizácii sa pristúpilo k úprave rozpočtu na rok 
2010. Navrhuje viazanie finančných prostriedkov v objeme 25%. V opačnom prípade bude 
ohrozený chod mesta nielen na bežných výdavkoch, ale aj  na kapitálových. Informoval aj 
o zmene financovania CVČ, t.j. bude financované dieťa vo veku od 5 – 14 rokov s trvalým 
pobytom v danom meste. Nastane problém a výpadok financií na deti, ktoré sú z okolitých 
obcí, ktoré navštevujú ZŠ a CVČ u nás. Preto požiadal primátora, aby žiadal riaditeľov škôl, 
aby vyčíslili do septembra aký je finančný dopad na ďalšie rozpočtové obdobie ako aj ďalší 
dopad s poklesom návštevnosti v CVČ.

Primátor p. Ľ. Fifik    informoval prítomných poslancov aj o tom, ktoré investičné zámery 
mesta sú pozastavené a to je - cintorín, Dom smútku, Jilemnického ulica a pod.



Poslanci hlasovali za viazanie finančných prostriedkov v objeme 25%.

11. Diskusia

Nebol žiadny diskusný príspevok. Diskusia bola umožnená ku každému bodu samostatne.
11. Schválenie uznesení, záver

Predložené  návrhy  na  uznesenia  v  mestskom  zastupiteľstve  prešli  schvaľovacím 
procesom.

Na záver  zasadnutia  sa  primátor  mesta  poďakoval  všetkým poslancom a ostatným 
prítomným za účasť a ukončil zasadnutie.

Prijaté uznesenia tvoria prílohu tejto zápisnice.

Zapísala: Mgr. Markéta Klapáčová

Spišské Vlachy, dňa 06.07. 2010

     Ľubomír Fifik    Ing. Rastislav Bečker     
 primátor mesta    prednosta MsÚ         

Overovatelia:          Ján Čurilla

                      Ing. Juraj Jánošík



        M E S     T S     K     É     Z     A     S     T U     P I     T E Ľ S     T V     O         S     P I     Š S     K     É     V     L A     C H Y____  

UZNESENIA  č. 48/2010

Z 48. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Spišských Vlachoch, 
konaného dňa 06.07.2010

Uznesenie č. 48/1

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch

     schvaľuje
program  rokovania  48.  riadneho  zasadania  Mestského  zastupiteľstva  dňa  06.07.2010  s 
navrhovanou zmenou
     a volí
návrhovú komisiu MsZ v obsadení:    predseda:         Mgr. Vladimír Baloga 
                                                             členovia:          Mgr. Ján Kočiš 
                                                                                              Vladimír Grega 
                                                             overovatelia:  Ing. Juraj Jánošík
                                                                                    Ján Čurilla
                                                            zapisovateľ:    Mgr. Markéta Klapáčová

Hlasovanie MsZ:  ( 6:0:0:5 ) 
za: Mgr.  Vladimír  Baloga,  Ján  Čurilla,  Ing.  Juraj  Jánošík,  Ing.  Michal  Kiššák,  Vladimír 
Grega, Mgr. Ján Kočiš
nehlasovali:  Ing. Jozef Repaský, Mgr. Štefan Blaščák Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr Mária 
Chudíková, Michal Vaľko

Uznesenie č. 48/2

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch
       
       konštatuje, že
v súlade so zákonom NR SR č.  9/2010 Z.z.  o sťažnostiach  účinným od 1.  februára 2010 
a zákona č. 85/90 Zb. o petičnom práve v znení neskorších predpisov, vyplýva potreba prijať 
nový vnútorný predpis na zabezpečenie jednotného postupu pri vybavovaní sťažností a petícií 
doručených Mestu Spišské Vlachy.
     
        schvaľuje
Smernicu o sťažnostiach a petíciách doručených Mestu Spišské Vlachy s účinnosťou od 
07. júla 2010.bez pripomienok

Hlasovanie MsZ:  ( 7:0:0:4 ) 
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Vladimír Grega 
Mgr. Ján Kočiš, Mgr. Štefan Blaščák 



nehlasovali:  Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr Mária Chudíková,  Michal 
Vaľko

Uznesenie č. 48/3

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch

    konštatuje, že
na základe novely zákona 369/1990 o obecnom zriadení a na základe § 11 ods. 3 a 4i) tohto 
zákona mestské zastupiteľstvo určí počet poslancov na celé volebné obdobie pred voľbami 
podľa počtu obyvateľov a určí uväzok primátora mesta  

     a schvaľuje
1) na nové volebné obdobie počet poslancov mestského zastupiteľstva v Spišských Vlachoch 
v počte 11 poslancov

2) 100 % úväzok primátora mesta na celé funkčné obdobie 

3) platové pomery primátora mesta v zmysle zákona 253/1994 Zb.

4) pre voľby do orgánov samosprávy obci jeden volebný obvod
 
Hlasovanie MsZ:  ( 7:0:0:4 ) 
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Vladimír Grega 
Mgr. Ján Kočiš, Mgr. Štefan Blaščák 
nehlasovali:  Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr Mária Chudíková,  Michal 
Vaľko

Uznesenie č. 48/4

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch

    berie na vedomie
návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta na druhý polrok roku 2010 

Hlasovanie MsZ:  ( 7:0:0:4 ) 
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Vladimír Grega 
Mgr. Ján Kočiš, Mgr. Štefan Blaščák 
nehlasovali:  Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr Mária Chudíková,  Michal 
Vaľko

Uznesenie č. 48/5

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch

    berie na vedomie:
návrh na odpredaj nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta na ul. SNP č. 81/28



    a schvaľuje
1)  vyhlásenie  verejnej  obchodnej  súťaže  na  predaj  budovy,  pozemku  pod  budovou  a 
priľahlých pozemkov za najnižšiu cenu stanovenú znaleckým posudkom

2) vypracovanie znaleckého posudku na tento objekt v zmysle zákona a zapracovanie do ceny 
objektu  novovybudované  parkovacie  miesta  v  rámci  projektu:  „Rekonštrukcia  verejných 
priestranstiev“.

3) vypracovanie geometrického plánu na oddelenie parcely KN č. 219

4) podmienky vyhlásenej verejnej obchodnej súťaže:
            - budúci účel využitia objektu – predajňa potravín
            - zásobovanie len z ulice SNP
            - sprístupnenie priestorov aj z ulice 9. mája prípadne možnosť priechodu na ulicu SNP

Hlasovanie MsZ:  ( 7:0:0:4 ) 
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Vladimír Grega 
Mgr. Ján Kočiš, Mgr. Štefan Blaščák 
nehlasovali:  Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr Mária Chudíková,  Michal 
Vaľko

Uznesenie č. 48/6

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch
    
        berie na vedomie
predložený návrh p. M. Gondu z Jarnej ulice na odpredaj garáži pri zdravotnom stredisku za 
účelom podnikania v drevovýrobe

      a nesúhlasí
s umiestnením takejto prevádzky – stolárstva v areáli zdravotného strediska.

      a schvaľuje 
vyhlásenie verejnej obchodnej súťaže na odpredaj týchto garáži na nevýrobné účely.
  
Hlasovanie MsZ:  ( 7:0:0:4 ) 
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Vladimír Grega 
Mgr. Ján Kočiš, Mgr. Štefan Blaščák 
nehlasovali:  Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr Mária Chudíková,  Michal 
Vaľko

Uznesenie č. 48/7

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch
     berie na vedomie



návrh na odpredaj pozemku KN C 1969/19, ostatné plochy, o výmere 622 m2 p. Ladislavovi 
Fifikovi na základe VZN č.2/2010

   a schvaľuje
odpredaj pozemku KN C 1969/19, ostatné plochy, o výmere 622 m2 na základe osobitného 
zreteľa v zmysle VZN č.2/2010 §6b ods. 3 za cenu 1 Euro vrátane poplatku za návrh na vklad 
do katastra nehnuteľnosti.

Hlasovanie MsZ:  ( 7:0:0:4 ) 
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Vladimír Grega 
Mgr. Ján Kočiš, Mgr. Štefan Blaščák 
nehlasovali:  Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr Mária Chudíková,  Michal 
Vaľko

Uznesenie č. 48/8

Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch
     
    berie na vedomie
návrh na prehodnotenie rozpočtu mesta na rok 2010 v dôsledku výpadku podielových daní

   a schvaľuje
rozpočtové opatrenie – viazanie finančných prostriedkov bežného rozpočtu na rok 2010 do 
30.9.2010 vo výške 25 % schváleného ročného rozpočtu

    a žiada
primátora mesta zvolať mimoriadne mestské zastupiteľstvo v mesiaci júl k úprave rozpočtu na 
rok 2010 a k prebiehajúcej a plánovanej investičnej výstavbe v meste.

Hlasovanie MsZ:  ( 7:0:0:4 ) 
za: Mgr. Vladimír Baloga, Ján Čurilla, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Vladimír Grega 
Mgr. Ján Kočiš, Mgr. Štefan Blaščák 
nehlasovali:  Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr Mária Chudíková,  Michal 
Vaľko

Týmto sú podpísané všetky uznesenia 

                                                                                                                   Ľubomír  F i f i k 
                                                                                                                           Primátor


	Z Á P I S N I C A
	Z 48. riadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva  konaného
	06.07. 2010
	v Galérii Mesta Spišské Vlachy
	     
	        schvaľuje


